
产品描述
主体为木制开孔漆，中间翻板镜为烤漆，抽屉柜正面
有烤漆装饰。翻板镜下方为首饰盒，内嵌马鞍皮。

PRODUCT  DESCRIPTION
Made in wood. Flip drawer contain a mirror and 
jewelry divider with leather insert. Outside the flip 
top and front side of the flip drawer are wood in 
colored lacquer finish.

Design by Luca Scacchetti

TEATRO 桃源

TEATRO living cabinet takes the design language of its collection to new heights. The use 

of unique angled handles and a miter cut joinery deliver a vivid and interesting visual form 

to the design. A combination of solid wood and lacquer creates a sturdy and original ap-

pearance. The combination of open and closed spaces provides flexible storage capabili-

ties. The TV cabinet unit can have one or two storage levels. The different length of its lac-

quered strips in the wood frame adds an aesthetic element to the piece's structure. Side 

cabinets to the left or right can be rearranged as desired.

编号：K03 / K04

TEATRO电视柜将桃源系列的设计语言发挥至极，别致的角型把手和柜体的切面处

理为柜体设计带来生动有趣的视觉形态；自然木质与手工烤漆相辅相成，稳重新颖；

而隐蔽和开放的组合空间也满足了灵活的储藏功能。底柜更有单层或双层两种高度。

2790*500*580MM
109.8*19.7*22.8"

2338*500*580MM
92.0*19.7*22.8"

1886*500*580MM
74.3*19.7*22.8"

K03

2790*500*350MM
109.8*19.7*13.8"

2338*500*350MM
92.0*19.7*13.8"

1886*500*350MM
74.3*19.7*13.8"

K04


